
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2

Protokół Nr BR - 0052/11/10
z sesji Rady Gminy Gaszowice

z dnia 13 grudnia 2010 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. 1
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCI, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr II, witam zaproszonych gości, witam radnych".

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na chwilę
obecną uczestniczy 14 radnych, podkreślił, że obrady są prawomocne.

Ad. 2
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.
Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 listopada 2010 roku.
4. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.
5. Wręczenie zaświadczenia o wyborze Wójta Gminy Gaszowice.
6. Ślubowanie Wójta.
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
8. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.
9. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.
10. Analiza projektu budżetu na rok 2011.
11. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Gaszowice,
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,
c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XLVI/222110 z dnia 27 stycznia 2010 roku w sprawie zaciągnięcia w 2010
roku pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację "Programu
ograniczenia niskiej emisji na ternie Gminy Gaszowice" oraz "Programu budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków na ternie Gminy Gaszowice" zmienionej
Uchwałą Rady Gminy Gaszowice Nr LIII/258110 z dnia 25 sierpnia 2010 roku w
sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XLVI/22211O z dnia 27
stycznia 2010 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze środków
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
w Katowicach na realizację "Programu ograniczenia niskiej emisji na terenie
Gminy Gaszowice" oraz "Programu budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

d) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii
dla Gminy Gaszowice na rok 2011, I

e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Gaszowice na
rok 2011.

12. Bieżące sprawy.
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13. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
14. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Ad.3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 listopada 2010 roku.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.
Protokół czytali: Piotr Górecki, Gabriela Oślizło, Ewa Biernacka, Jerzy Kawulok, Barbara
Watoła, Halina Rybarz-Adamik, Małgorzata Witek, Damian Krauze, Andrzej Cieślok,
Krzysztof Lorek, Szymon Korbel.
Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do treści protokołu.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
dotyczącego spraw bieżących z protokołu Nr BR - 0052/I/10 z dnia 30 listopada 2010 roku.

Przewodniczący Rady przywitał starostę rybnickiego na sesji Rady Gminy - Pana Damiana
Mrowca.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ma ktoś jakieś uwagi do odczytanych
spraw.
Wójt poinformował, że w dniu 7.12.2010 roku zostało wysłane pismo do firmy
"P-CONSTRUKTOR" z informacją, że Urząd Gminy Gaszowice nie jest zainteresowany
dzierżawą części dachu na budynku Urzędu Gminy Gaszowice lub Ośrodku Kultury i Sportu
bądź też na budynku Szkoły Podstawowej pod instalacje stacji telefonii komórkowej.

Następnie odpowiedział, na interpelację, zgłoszoną przez Panią Ewę Biernacką - pismem
z dnia 23 listopada 2010 r. do Zarządu Dróg Powiatowych w Rybniku - Urząd Gminy
Gaszowice zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie wylotu przepustu na skrzyżowaniu ulic
Granicznej i Rybnickiej w Szczerbicach. Obecnie ze względu na znaczną głębokość rowu
w tym rejonie w/w przepustu istnieje możliwość zagrożenia bezpieczeństwa ruchu na tym
odcinku ul. Rybnickiej. Dodał, że odpowiedzi dotychczas nie otrzymano.

Jeśli chodzi o sprawę zgłoszoną przez Panią Barbarę Watoła to poinformował, że Urząd Gminy
zwrócił się pisemnie do Zarządu Dróg Powiatowych w Rybniku o ujęcie w planach robót na
rok 2011 wykonania przejścia dla pieszych w Łukowie Śl. na ulicy Wolności w rejonie
pawilonu handlowego "Lewiatan". Z uwagi na to, że ulica Wolności na przedmiotowym
odcinku posiada obustronny chodnik, którym odbywa się ruch pieszych między innymi do w/w
pawilonu, lokalizacja przejścia dla pieszych jest celowa.

Jeśli chodzi o interpelację pana Sołtysa ze Szczerbie to temat luster zostanie omówiony na
najbliższym spotkaniu sołtysów tj. 21.12.2010 r., gdzie zostaną podjęte decyzje o ustawieniu
luster również w innych miejscach na terenie naszej Gminy.

Rada nie wniosła uwag do udzielonych informacji przez Wójta.

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radcy prawnego w sprawie radnego Szymona
Korbla dotyczącej przygotowania opinii prawnej na temat pełnienia przez niego funkcji
zarówno Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej i radnego.
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Radca prawny mgr Zbigniew Pławecki odpowiedział, że "przygotuje opinię prawną, jednak
potrzebuje więcej danych, w związku z tym w przerwie porozmawia z panem radnym na ten
temat i przygotuje pisemne stanowisko w tej sprawie.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do
protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół z sesji z dnia 30 listopada pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Ad.4.
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy poinformował że dzień 13 grudnia jest datą brzemienną dla naszego kraju
w związku z tym zaproponował, aby przed odczytaniem sprawozdania uczcić minutą ciszy
wszystkie ofiary stanu wojennego.
Następnie Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie zwrócił się do obecnych
o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięć ofiar stanu wojennego.
Wójt podziękował i poprosił o zajęcie swoich miejsc.

Wójt Gminy odczytał informację o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
tj. od 1.12.2010 r. do 13.12.2010 r.

1. 2 grudnia uczestniczyłem w uroczystościach barbórkowych KWK .Rydułtowy-Anna".
2. 3 grudnia uczestniczyłem w jubileuszu 5-lecia działalności artystycznej zespołu

SINGERS.
3. 7 grudnia odbyło się spotkanie z nową Radą Nadzorczą i Zarządem Banku

Spółdzielczego w Rybniku.
4. 7 grudnia uczestniczyłem w Rydułtowach w konferencji pn. "Świadomy obywatel".
5. 10 grudnia odbyła się w Szkole Podstawowej w Czernicy wystawa obrazów

zorganizowana przez Stowarzyszenie KONAR.
6. 11 grudnia w Szkole Podstawowej w Czernicy odbył się kiermasz świąteczny
7. 12 grudnia w Czernicy odbył się III Turniej Kół Gospodyń Wiejskich - "Gwara Śląska

na wesoło".
Następnie Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał następujące
zarządzenia:

1. 4 zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010;
2. zarządzenie w sprawie ustalenia dnia 24 grudnia 201Or. - dniem wolnym od pracy;
3. zarządzenie w sprawie powołania Gminnego Biura Spisowego w Gaszowicach w celu

przygotowania i przeprowadzenia spisu powszechnego ludności i mieszkań w 201lr.
Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie odbył się żaden przetarg.

Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie wniesiono uwag.

Następnie Radny Marek Masarczyk poinformował, że w piątek zwrócił się do pracownika
Urzędu Gminy o dwa dokumenty - tj. Projekt planu finansowego GKRPA na rok 2011 oraz o
umowę na rok 2010 zawartą pomiędzy Wójtem Gminy Gaszowice a Firmą Lider Adama
Wawocznego. Pracownik odpowiedział, że za zgodą Wójta może te dokumenty wydać. Dodał,
że do dnia dzisiejszego otrzymał tylko jeden dokument a mianowicie plan finansowy GKRPA
na rok 2011, natomiast nie otrzymał umowy, o której mowa powyżej.
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Wójt zabrał głos informując Pana radnego Masarczyka, że kserokopię umowy już wcześniej
otrzymał. Radny Masarczyk wtrącił, że była to umowa na rok 2009. Wójt dodał, że ta umowa
nie jest przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. W przyszłości nie będą wydawane dokumenty na
prywatne prośby radnych bez uzasadnienia. Jeżeli dokumenty będą związane z pracą komisji,
czy z pracą Rady Gminy, a także które będą wynikały z planu pracy to nie ma żadnych
przeciwwskazań do ich wydawania.
Radny Marek Masarczyk zabrał głos informując, że statut gminy Gaszowice w Załączniku Nr 3
pn."Zasady Dostępu do Dokumentów Publicznych" mówi że:

,,§ 1. 1. Działalność organów Gminy Gaszowice jest jawna.
§2. 1. Każdy ma prawo dostępu do dokumentów wynikających z wykonywania przez

Gminę zadań publicznych oraz korzystania z nich, z wyłączeniem dokumentów, których
jawność jest ograniczona przepisami ustawy."

Następnie stwierdził, że umowa o którą prosił nie jest ograniczona przepisami ustawy,
więc zapytał Wójta dlaczego nie może jej otrzymać.

Wójt odpowiedział iż Pan radny otrzymał umowę na 2009 roku.
Przewodniczący Rady zabrał głos i stwierdził, że w tym przypadku przyznałby rację Panu

radnemu Markowi Masarczykowi i Urząd Gminy powinien udostępnić ten dokument,
ponieważ aktualnie w posiedzeniu jest tematyka dotycząca przyjęcia Programu Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Radny Marek Masarczyk dodał, że w załączniku do projektu Uchwały dotyczącym
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2011 w punkcie V. określone są
zasady wynagradzania członków tej komisji, a umowa o którą prosił ściśle wiąże się
z wynagrodzeniem.

Skarbnik gminy wtrąciła, że umowa jest odrębnym dokumentem i nie należy łączyć ją
z powyższą uchwałą.

Wójt stwierdził, że umowa z Firmą"LIDER" dotyczy wykonania następujących prac:
- organizacji i prowadzenia Gminnego Punktu Konsultacyjnego w Gaszowicach

organizacji, prowadzenia i kierowania Świetlicą Profilaktyczno-Intergracyjną
w Gaszowicach wraz z filiami

- organizacji wypoczynku letniego i zimowego dla dzieci Gminy Gaszowice w ramach
w/w świetlicy.

Podsumowując Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta z prośbą o udostępnienie
umowy radnemu Masarczykowi.

Ad. 5.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Sekretarza Gminy o przedstawienie informacji
o przeprowadzonych wyborach Wójta w dniu 21 listopada 2010 r. i wręczenie zaświadczenia.
Sekretarz Gminy a zarazem Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej
w Gaszowicach - Pani Sabina Mańczyk przedstawiła informację o przeprowadzonych
wyborach Wójta w dniu 21 listopada 2010 roku. Poinformowała, że było dwóch kandydatów
na Wójta Gminy Gaszowice: Pan Paweł Bugdol i Pan Andrzej Kowalczyk. Pierwszy z nich
otrzymał głosów ważnych 1519, co stanowi 45% ogółu, natomiast drugi kandydat otrzymał
1851 głosów ważnych co stanowi 54,93%. Uprawnionych do głosowania było 7252 osoby.
W gminie głosowało 47,59% wyborców. Następnie wręczyła Panu Andrzejowi Kowalczykowi
zaświadczenie o wyborze Wójta Gminy Gaszowice.

Ad. 6.
Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie. Następnie Pan Wójt złożył ślubowanie
następującej treści:

"Obejmując urząd wójta gminy uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,
a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności
mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg".
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Po złożeniu ślubowania przez Wójta Przewodniczący Rady złożył gratulacje oraz wręczył panu
Wójtowi kwiaty.

Następnie Wójt wygłosił przemówienie następującej treści:
"Panie przewodniczący, Panie i panowie Radni
21 listopada mieszkańcy zdecydowali w wyborach o tym, kto pokieruje naszą gminą w latach
2011-2014. Z nieukrywaną satysfakcją przyjąłem wynik tego wyboru. Dziękuję w tym miejscu
wszystkim mieszkańcom, którzy w trosce o rozwój demokracji i samorządności wzięli udział
w wyborach.
Wolą mieszkańców i Wy szanowni Radni jak i moja osoba staliśmy się ich przedstawicielami.
To my razem musimy w sposób szczególny dbać o dobro mieszkańców Gminy Gaszowice.
Do tego zobowiązuje nas rota ślubowania radnego i wójta.
Nasza wspólna praca przez okres kadencji powinna toczyć się w dobrej atmosferze, abyśmy
mogli po czterech latach cieszyć się z wielu sukcesów i mieć dużo satysfakcji z trafności
podejmowanych uchwał.
Dla przypomnienia pragnę przedstawić Wysokiej Radzie swoich najbliższych
współpracowników:
- Panią Sekretarz Sabinę Mańczyk;
- Panią Skarbnik Ewę Grabowska;
- Pana Radcę Prawnego Zbigniewa Pławecki;
- Podinspektora ds. obsługi Biura Rady Panią Annę Zimny.
Chcę, aby nasza współpraca opierała się na konsultacjach ważnych decyzji oraz udziale
przedstawicieli Rady w spotkaniach z członkami organizacji i stowarzyszeń działających w
naszej gminie. Deklaruję ścisłą współpracę z sołtysami i radami sołeckimi, szczególnie przy
realizacjach zadań bieżących.
Także comiesięczne spotkania z dyrektorami szkół i przedszkoli będą tradycyjnym miejscem
przekazywania informacji i konsultacji decyzji dotyczących oświaty.
Już dzisiaj zapraszam wszystkich radnych do wizyt, w celu wymiany poglądów i konsultacji
bieżących decyzji dotyczącej mieszkańców anie prywatnych spraw.
Nasze gabinety są otwarte dla Was, ale także dla wszystkich mieszkańców w budowaniu
lepszego społeczeństwa obywatelskiego. Także temu będzie służył udział naszych
mieszkańców w programie Świadomy Obywatel realizowany ze środków europejskich przez
Towarzystwo Miłośników Rydułtów a dotyczący bezpłatnych porad prawnych i obywatelskich
Kolejnym elementem przybliżenia mieszkańcom spraw Gminy będzie dalsza redakcja
"Biuletynu Informacyjnego" oraz bieżąca informacja na stronach BlP-u naszej Gminy. Sprawa
oczywistą jest nasz udział w zebraniach wiejskich w sołectwach.
Szanowna Rado

Każdy z nas kandydując przedstawił mieszkańcom swój plan działania, deklarował
udział w realizacji różnych przedsięwzięć, które miałyby poprawić byt naszych wyborców.
Nadszedł moment, w którym musimy określić kierunki rozwoju Gminy Gaszowice na
najbliższe lata. Musimy mieć świadomość, że niektóre działania już są realizowane, a inne
wykroczą poza obecną kadencję, tym bardziej muszą być podejmowane z dużą rozwagą, ale
jednocześnie odwagą.
Głównymi elementami działań powinny być:
- Budowa przyjaznej i bezpiecznej Gminy;
- Realizacja inwestycji proekologicznych
- Tworzenie warunków rozwoju oświaty, sportu i kultury
- Rozwój edukacji
- współpraca z wszystkimi którym leży na sercu dobro naszej Gminy
Zdaję sobie sprawę, że jest to plan ramowy-minimum, a każde dodatkowe środki będą go
mogły poszerzać lub przyspieszyć terminy realizacji. Wierzę, że nasza współpraca będzie
zauważona przez mieszkańców i pozwoli nam wszystkim poczuć się członkami naszej
wspólnej gminnej rodziny. Realizacja naszych zamierzeń to właśnie będzie
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współodpowiedzialność za rozwój naszej Gminy, szansa na zdobycie szacunku naszych
mieszkańców.
I.Odnosząc się do poszczególnych priorytetów programu w obecnej kadencji należy:

1. Poprawić bezpieczeństwo na głównych ciągach komunikacyjnych poprzez budowę przy
porozumieniu z powiatem chodników na odcinkach dróg:
- ul. Rybnicka w Gaszowicach
- ul. Wolności od OSP Czernica do ul. Jana w Łukowie śl.
- ul. Kolejowa w Gaszowicach do ul. Stawowej
- ul. Rybnicka w Szczerbieach od ul. Piaskowej do granicy z gmina Jejkowice
- ul. Wiejska w kierunku Suminy .
- ul. Sumińska od Rudzkiej do Leśnej

2. Zabudować dodatkowo punkty świetlne
- ul. Górska Szczerbice
- boczna Wiejska Gaszowice
- odcinek ul. Sumińskiej od Rudzkiej do wylotu Leśnej
- ul. Potokowa i Dworska w Łukowie Śl.

3. Zmodernizować nawierzchnie na następujących drogach:
- ul. Górnicza, Barcioka, Stara, Graniczna, oś przy ul. Powstańców w Czernicy
- ul. Jana i Lipowa w Łukowie Śl.
- ul. Powizdowska, Rudzka, Dołki w Gaszowicach
- ul. Krzywa, Żytnia, Fabryczna, Polna w Piecach
- ul. Polna, Jerozolimska, Ks. Buchlera, Boczna Rybnicka w Szczerbieach
- modernizacja przystanku autobusowego w Gaszowicach oraz parkingu w centrum Gaszowic
W porozumieniu z powiatem odnowić nawierzchnię na ul. Rydułtowskiej w Gaszowicach
i Piecach, ul. Wiejskiej w Gaszowicach.
Przy współpracy z komisariatem Policji i strażą Gminną poprawiać bezpieczeństwo
a jednocześnie na bieżąco reagować na nieprawidłowości.
II. Zrealizować inwestycje proekologiczne:
- budowa dalszych odcinków kanalizacyjnych w kierunki oczyszczalni Sumina
- podłączenie uczestników programu ISPA do kanalizacji
- kontynuacja programu ograniczenia niskiej emisji (piece, solary) oraz program budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków
- wymiana rurociągów azbesto-cementowych w rejonie ul. Granicznej przy współpracy
z Gminą Lyski
- opracowanie koncepcji budowy kanalizacji w sołectwie Czernica
- kontynuacja programu usuwania azbestu z budynków
- termomodernizacja przedszkola w Czernicy i SP Szczerbice

III. Stworzyć warunki rozwoju oświaty, sportu i kultury
- budowa 2-u oddziałowego przedszkola w Szczerbieach
- modernizacja przedszkola w Czernicy
- budowa budynku sportowego w Czernicy
- modernizacja obiektów sportowych w Piecach, Łukowie Śl. i Szczerbieach
- rozbudowa skate parku w Gaszowicach
- modernizacja OKiS w Gaszowicach
- modernizacja i rozbudowa placów zabaw w wszystkich sołectwach
- modernizacja Ośrodka Kultury "Zameczek" w Czernicy
- prace modernizacyjne w SP Gaszowice, Szczerbice,
- wymiana wyposażenia sal lekcyjnych w szkołach
-modernizacja boiska asfaltowego przy SP Gaszowice i Szczerbice polegające na nałożeniu
nawierzchni syntetycznych
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- budowa kompleksu boisk przy SP Czernica
To główne założenia na które trzeba znaleźć zabezpieczenie w budżecie.

W budżecie są zabezpieczone środki na realizacje zadań z zakresu kultury i rekreacji. Są
przekazane środki do naszych placówek kulturalnych i oświatowych.
Będą Dni Gaszowic z Rajdem Samochodowym i Dni Czernicy. Odbędzie się kolejny Turniej
Sołectw w Łukowie Ś1.- (5 czerwca)
Swój festyn zorganizuje sołectwo Szczerbice.
Odbędzie się kolejna edycja Piecowiska. Przyszłoroczne dożynki, święto rolniczego trudu będą
dożynkami gminno-powiatowymi, odbędą się w sołectwie Gaszowice 28 sierpnia. Odbędą się
koncerty noworoczne, z okazji Dnia Kobiet oraz koncert jesienny. Także po raz kolejny wraz
ze Starostą Rybnickim oraz naszymi sponsorami p. J. Czogalla i p. H. Bugdolem
zorganizujemy cykl turniejów skata o punkty Wielkiego Grana oraz turniej pamięci Mazurka
i Porwoła turniej o puchar "Niepodległości". Także nasze placówki oświatowe przygotowały
się do organizacji imprez w swoim środowisku.
Dbając o zdrowie naszych mieszkańców mamy zabezpieczone środki na szczepienia dzieci 6
letnich przeciw meningokokom. Będziemy współpracować z firmami, które realizują programy
profilaktyczne z zakresu mammografii. Będziemy przychylnie patrzeć na działanie stacji
krwiodawstwa i gorąco namawiać naszych mieszkańców do włączenie się do tych akcji.
Będziemy kontynuować programy pomocy beneficjentom OPS. Wzmocnimy współ[pracę ze
stowarzyszeniem "Sumina" w celu kontynuacji programu dostarczenia bezpłatnej żywności do
najuboższych mieszkańców naszej Gminy.
Wierzę, że nasze środki budżetowe będą wspierały działalność Gminnej komisji
przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. Bardzo pozytywnie przyjmowane przez
społeczeństwo działalność świetlic środowiskowych to wielka zasługa Przewodniczącego
Komisji p. Adama Wawoczny i członków naszej komisji. Są pieniądze na wypoczynek dzieci
i młodzieży w czasie roku szkolnego i wakacji.

Urząd Wójta to Urząd zaszczytny lecz także wymagający dużej odpowiedzialności.
Wójtem się jest 24 godziny na dobę przez 365 dni w roku. To służba która wymaga umiaru
i odpowiedzialności, zdolności do zawierania porozumień i kompromisów. W myśl hasła
"zgoda buduje-niezgoda rujnuje" będę się starać być stanowczym w sprawach dla Gminy
najważniejszych ale otwartym na argumenty i oczekiwania mieszkańców. Będąc kolejną
kadencję wójtem będę godnie reprezentował naszą Gminę. Chcę aby nasza Gmina zmieniała
się w nowoczesną, sprawna, a jednocześnie dającą mieszkańcom poczucie bezpieczeństwa.
Będę pilnował aby pieniądze z naszych podatków były dobrze zagospodarowane. Tak jak
dotychczas będę wspierał wszystkie działania by nikt nie utrudniał nam marszu ku
normalności, ku rozwojowi. Dzisiaj mieszkańcy oczekują od nas zgody i współpracy. Będę
zajmował się poprawą warunków życia naszych mieszkańców bez względu na ich poglądy
społeczne, sytuację ekonomiczną. Będę dbał aby pozycja jaką cieszy się nasza Gmina u
sąsiadów, władz powiatowych i wojewódzkich dalej była wysoka.
Jesteśmy postrzegani jako gmina nowocześnie zarządzana, wykorzystująca środki zewnętrzne,
rozwijająca infrastrukturę techniczną, środowiskową, oświatowa, sportowo-rekreacyjną. Rośnie
nam liczba mieszkańców, którzy wiążą swoje losy z Gminą Gaszowice. Musimy wspólnie
przeanalizować nasze projekty rozwojowe, plany zagospodarowania przestrzennego aby dalej
stwarzać warunki rozwoju.
W minionej kadencji budżet Gminy został zasilony środkami zewnętrznymi. Były to środki
z programu UE, urzędu marszałkowskiego, ministra sportu i edukacji, środki WFOŚiGW.
W sumie ponad 30 mln środków zewnętrznych. Obecnie jesteśmy zaangażowani w realizację 2
programów wraz z innymi Gminami powiatu rybnickiego. Dotyczą one ograniczenia niskiej
emisji i termomodernizacji w budynkach publicznych oraz e-administracja. Środki europejskie
z tych dwóch programów to kwota 1 700000,00. Trwają programy realizowane przez placówki
oświatowe. Program "Comenius .." przez Gimnazjum Piece to kwota pomocy 80 OOO,OOzł
program rozwoju wychowania realizowany od 1.01.2011r. przez przedszkole w Czernicy to
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kwota prawie 400 tyś zł. Poszczególne placówki uczestniczyły w programie "Radosna Szkoła".
GUKS LIDER przy gimnazjum w Piecach rozlicza tegoroczny program pomocy ze strony
MEN
w wysokości około 30 tyś i aplikuje o środki na rok przyszły. Kolejne środki to pieniądze
z programu Rozwoju Wsi. Z tego źródła finansowaliśmy m.in. remonty remizy OSP Łuków śi.,
Szczerbice (-110 000,00). Z tego także programu jest dofinansowana budowa kanalizacji w
rejonie ul. Wiejskiej w kwocie około 200 tyś zł.
Kolejnymi środkami o które aplikuje gmina na rok 2011 i 2012 to środki na modernizacje
budynku OKiS w Gaszowicach oraz budowę budynku wielofunkcyjnego dla LKS Zameczek
Czernica to kwota w wysokości 580 000,00 zł. Dalej będziemy aplikować o środki dotacji
z WFOŚ na edukację ekologiczną oraz organizację tutejszej wystawy EKO Gaszowice.
W bieżącym roku była to kwota 14 tyś i takiej się spodziewamy w roku 2011.
Funkcjonowanie samorządu to przede wszystkim współpraca. Będę kontynuował działania
mające na celu rozwój kontaktów pomiędzy gminą a starostwem powiatowym i jego agendami
- w szczególności z Zarządem Dróg Powiatowych, DPS i Powiatowym Centrum Pomocy
Rodzinie. Zakres pracy tych placówek ma duży wpływ na jakość życia naszych mieszkańców.
Dalej będę starał się blisko współpracować z miastem Rybnik, tak w zakresie komunikacji
autobusowej, ochrony środowiska ale także w celu przybliżenia oferty kulturalnej naszym
mieszkańców. Współpraca z Miastem Rybnik powinna zaowocować większą otwartością na
działania kulturalne Rybnickiego Centrum Kultury oraz współpracą w zakresie ochrony
środowiska. Nasza Gmina jest aktywnym uczestnikiem w Związku Gmin i Powiatów Śląskich,
związku Gmin Subregionu Zachodniego oraz stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce.
Dobrze układa się współpraca z PSP Rybnik co skutkuje zwiększeniem bezpieczeństwa p.poż
w naszej gminie. Aktywny udział w pracach i programach organizowanych przez Powiatowy
Urząd Pracy to także jeden z elementów niskiego bezrobocia w naszej gminie. Gminne
Centrum Informacji przy współpracy z PUP przekazuje naszym mieszkańcom ofert pracy.
W dalszym ciągu trzeba poszerzać współpracę z Ośrodkami Zdrowia w Czernicy
i Gaszowicach.
Funkcjonowanie Urzędu Gminy, wysoka jakość pracy i usług świadczona przez naszych
pracowników to już standard. W naszej gminie wiele spraw jest realizowanych przed
ustalonymi terminami, a procedury związane z działalnością gospodarczą odbywają się w ciągu
kilku godzin. Wysoka jakość pracy świadczona przez pracowników OPS to kolejny dowód
dbałości o mieszkańców będących w najtrudniejszej sytuacji. Dalej będziemy wspierać chór
Bel-Canto, ZHP i kluby sportowe. Dzięki nowym rozwiązaniom lepiej będą funkcjonowały
KGW. Musimy być gminą otwartą, mieszkańcy wybierając mnie na stanowisko wójta na
czwartą już kadencję wybrali kierunek rozwoju Gminy w kolejnych latach.
Wybrali drogę rozsądnej i stabilnej współpracy na rzecz rozwiązywania naszych gminnych
problemów.
Mam głęboką wiarę, że obecna Rada Gminy swoimi działaniami wpisze się pozytywnie
w historię naszej Gminy. Wierzę, że ambicje poszczególnych członków Rady wpiszą się
w demokratyczne reguły działania samorządu.
Wierzę, że razem sprawimy że lata 2010-2014 będą kolejnymi dobrymi dla mieszkańców dla
całej naszej Gminy - Gminy Gaszowice".

Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi za wystąpienie życząc aby starczyło pieniędzy
na wszystkie przedstawione cele, aby wszystkie zostały zrealizowane.

Ad. 7.
Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 10.12.2010 r. o godz. 15°0
w sali Nr 14 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła p. Gabriela Oślizło - Przewodniczący
Komisji.
Tematyką posiedzenia było:
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l. Przygotowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok.
2. Omówienie Programu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na 2011 rok.
3. Analiza projektu budżetu na 2011 rok.
4. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu

Przewodniczący Rady poinformował, że o godzinie 15.50 doszła radna Barbara Watoła,
stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji uczestniczy 15 radnych.
Radna Barbra Watoła uzasadniła swoje spóźnienie tym, że podczas jazdy na obrady miała
kolizję drogową.

Ad.8.
Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia
i Młodzieży, które odbyło się w dniu 10.12.2010 r. o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz Adamik - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Przygotowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,
Zdrowia i Młodzieży na 2011 rok.

2. Omówienie Programu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
i Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na 2011 rok.

3. Analiza projektu budżetu na 2011 rok.
4. Materiały na sesję i sprawy bieżące.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.9.
Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów
odbyło się w dniu 10.12.2010 r. o godz. 14.00 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice
przedstawiła p. Ewa Biemacka - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Przygotowanie planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
i Finansów na 2011 rok.

2. Analiza projektu budżetu na 2011 rok.
3. Omówienie programu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na 2011 rok.
4. Bieżąca analiza uchwał i rozpatrywanie spraw.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 10.
Skarbnik Gminy Pani Ewa Grabowska poinformowała, że projekt budżetu gminy na rok
2011 został przyjęty zarządzeniem Wójta Gminy Gaszowice nr 145/10 z dnia 12 listopada 2010
r. Dokument ten został złożony w biurze Rady oraz przesłany do Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach. Każdy radny w materiałach na sesję otrzymał ten dokument.
Komisje stałe Rady Gminy przeprowadziły wstępną analizę projektu budżetu na swych
posiedzeniach. Nadmieniała również, że Komisje, Radni mogą przedstawiać propozycje,
wnioski i sugestie Wójtowi do uwzględnienia przy konstruowaniu budżetu na rok 2011.
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Dodała, że do momentu uchwalenia budżetu obowiązuje projekt budżetu na rok 2011 przyjęty
przez Wójta Gminy. Wszystkie zmiany, które będą wprowadzone do w/w projektu muszą
mieścić się w granicach zaplanowanych dochodów i wydatków, czyli nie mogą mieć wpływu
na zwiększenie dochodów, ani na pogłębienie deficytu budżetu.
Poinformowała, że uchwalenie budżetu Gminy Gaszowice na rok 2011 planuje się na miesiąc
styczeń.
Ponadto omówiła Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Gaszowice na rok 2011 i lata
następne wraz z załącznikami tj. wykazem przedsięwzięć oraz prognozą długu. Dokument
przyjęty został zarządzeniem Wójta Gminy Gaszowice nr 146/10 z dnia 12 listopada 2010 r.
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy ma ktoś pytania do Pani Skarbnik
Nikt nie zabrał głosu, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie wniosła
uwag do przedstawionych dokumentów.

Ad.H.

Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Gaszowice,

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach
komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś z radnych jakieś uwagi do
przedstawionego projektu uchwały.

Radny Józef Szawerna zgłosił wniosek merytoryczny, aby Rada ustaliła wynagrodzenie
Wójta na dotychczasowym poziomie, bez podwyżki, a nie jaka została zaproponowana
w przedłożonym projekcie uchwały. Dodał, że do tego tematu można powrócić, zaproponował
aby na dzień dzisiejszy wynagrodzenie Wójta Rada ustaliła na starych zasadach.

Przewodniczący Rady zwrócił się do racy prawnego o wykładnię czy Rada jest zobligowana
do przyjęcia tej uchwały, ponieważ w projekcie uchwały § 2 stanowi że "Traci moc uchwała Nr
XXII1121/08 Rady Gminy Gaszowice z dnia 27 maja 2008r. w sprawie ustalenia
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gaszowice". Dodał, że wg niego jeżeli Rada nie podejmie na
dzisiejszej sesji uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta to dotychczasowa utrzyma
swoją moc.

Radca prawny - mgr Zbigniew Pławecki zabrał głos informując, że problem, który porusza
Pan Przewodniczący nie jest do końca jednoznaczny, jeżeli chodzi o kwestie związane
z wykładnią tych przepisów. Przedstawił swoje stanowisko w tej kwestii informując, że
konsekwencją wykreowania nowego stosunku pracy, faktem jest, że w gminie osoba Wójta się
nie zmieniła. Jest to nowy stosunek pracy z wyboru, wykreowany w wyborach roku 2010,
konsekwencją tego faktu jest konieczność ustalenia wynagrodzenia, tamto wygrodzenie
skończyło się wraz z upływem kadencji, a więc tamten stosunek pracy został zakończony.
Konsekwencją nawiązania nowego stosunku pracy jest potrzeba ustalenia wynagrodzenia dla
pracownika, bo takim w rozumieniu prawa pracy jest Wójt. Dodał, że stoi na stanowisku że
tamta stara uchwała, oraz przepis - paragraf uchwały o którym mówił Pan Przewodniczący
został wprowadzony dla porządku aby nie było wątpliwości że nowa uchwała zastępuje
poprzednio obowiązującą. Stwierdził, ze należy taką uchwałę podjąć i wynagrodzenie Wójta
w nowej kadencji ustalić.

Przewodniczący Rady podziękował radcy prawnemu za wykładnię. Następnie poinformował,
że podda poprawkę radnego Józefa Szawemy do projektu uchwały pod głosowanie, w związku
Z tym zwrócił się o jej sprecyzowanie.
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Radny Józef Szawerna poinformował, że jego propozycją jest aby wynagrodzenie dla Wójta
Gminy na dzień dzisiejszy pozostało ustalone na tym samym poziomie co w poprzedniej
kadencji.

Sekretarz gminy dodała, że w związku ze zgłoszoną poprawką w § 1 dotyczącym ustalenia
składników miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Gaszowice zmieniłby się punkt 1, 2
i4.

Przewodniczący Rady stwierdził, że wynagrodzenie zasadnicze proponuje się ustalić na
poziomie 5.300,00 złotych, następnie zwrócił się do pani Skarbnik o przeliczenie składników
wynagrodzenia i podanie kwot.
Po przeliczeniu Przewodniczący Rady poinformował, że w związku wnioskiem radnego
Józefa Szawerny składniki miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Gaszowice zwarte
w§ 1 w punktach 1,2, i 4 przedstawiają się następująco:
- wynagrodzenie zasadnicze w wysokości - 5.300,00 zł
- dodatek za staż pracy - 20% wynagrodzenia zasadniczego w wysokości 1.060,00 zł
- dodatek specjalny - 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego
w wysokości 2.860,00 zł
Punkt 3 dotyczący ustalenia wysokości dodatku funkcyjnego pozostaje bez zmian - tj. na
poziomie 1.850,00 zł.

Następnie Przewodniczący Rady poddał poprawkę do projektu uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

- 7 - głosów "za"
- 6 - głosów "przeciw"
- 2 - głosy "wstrzymujące się"

Po głosowaniu Przewodniczący Rady stwierdził, że poprawki do projektu uchwały zostały
przyjęte, w związku z tym głosowanie projektu uchwały zostanie przeprowadzone
z uwzględnieniem tych poprawek.
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gaszowice, z uwzględnieniem poprawek i poddał go pod
głosowanie.
Głosowanie:

- 10 - głosów "za"
- 1 - głos "przeciw"
- 4 - głosy "wstrzymujące się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR 11/6/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 13 grudnia 2010 r.
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Gaszowice - stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gmmy
na rok 2010, do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów .za"
O- głosów "przeciw"
O-głosów "wstrzymujących się"
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR 11/7110 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 13 grudnia 2010 r.
w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010 - stanowi załqcznik do niniejszego
protokołu.

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice
Nr XLVI/222/l0 z dnia 27 stycznia 2010 roku w sprawie zaciągnięcia w 2010
roku pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację "Programu
ograniczenia niskiej emisji na ternie Gminy Gaszowice" oraz "Programu budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków na ternie Gminy Gaszowice" zmienionej
Uchwałą Rady Gminy Gaszowice Nr LI1I/258/l0 z dnia 25 sierpnia 2010 roku
w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XLVI/222110 z dnia
27 stycznia 2010 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
w Katowicach na realizację "Programu ograniczenia niskiej emisji na terenie
Gminy Gaszowice" oraz "Programu budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR 11/8/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 13 grudnia 2010 r.
w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XLVI/222110 z dnia 27 stycznia 2010
roku w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku pożyczki długoterminowej ze środków
Wojewódzkiego Funduszu ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na
realizację "Programu ograniczenia niskiej emisji na ternie Gminy Gaszowice" oraz "Programu
budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na ternie Gminy Gaszowice" zmienionej
Uchwałą Rady Gminy Gaszowice Nr LIII/258110 z dnia 25 sierpnia 2010 roku w sprawie
zmiany Uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XLVI/222110 z dnia 27 stycznia 2010 roku
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację "Programu
ograniczenia niskiej emisji na terenie Gminy Gaszowice" oraz "Programu budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Gaszowice" - stanowi załqcznik do
niniejszego protokołu.

d) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii
dla Gminy Gaszowice na rok 2011,

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały wraz z załącznikiem - Gminnym
Programem Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania
Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2011 szczegółowo omawiany był na wszystkich
posiedzeniach komisji, co znalazło odzwierciedlenie w przedstawionych protokołach
z posiedzeń.
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Radny Marek Masarczyk zabrał głos w sprawie powyższego projektu uchwały. W związku
z zapisami w załączniku do projektu uchwały dotyczącymi zasad wynagradzania członków
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawił do wiadomości Rady
treść umowy na rok 2009 jaka była zawarta pomiędzy Wójtem Gminy - Andrzejem
Kowalczykiem a Firmą Lider Adam Wawoczny, na podstawie, której zleca się do wykonania
następujące zadania:
- organizacja i prowadzenie Gminnego Punktu Konsultacyjnego w Gaszowicach,
- organizacja, prowadzenie i kierowanie Świetlicą Profilaktyczno-Intergracyjną w Gaszowicach
wraz z filiami,
- organizacja wypoczynku letniego i zimowego dla dzieci Gminy Gaszowice w ramach w/w
świetlicy.
Dodał, że wynagrodzenie brutto z tego tytułu wynosiło 29,00 złotych brutto za godzinę razy
maksymalnie 68 godzin miesięcznie, co daje kwotę miesięcznie 1792,00 zł, w przeliczeniu na
rok daje kwotę 23.664,00 złotych. Dodał, że jest to 22% kwoty planu finansowego GKRPA
z 2010 roku. Poinformował, że przez pryzmat powyższej umowy całkiem inaczej patrzy na
działalność GKRP A, praca ta nie jest wykonywana społecznie.

Radna Ewa Biernacka zwróciła się do radnego Marka Masarczyka czy wnikliwie
przeanalizował cele programu i zwrócił uwagę na działania jakie ta Komisja podejmuje, czy
zwrócił uwagę na pracę świetlic profilaktyczno-integracyjnych na terenie naszej Gminy.
Radny Marek Masarczyk odpowiedział, że kwestie te są mu znane, zapisy programu
stanowiącego załącznik do projektu uchwały dotyczące działalności Komisji są tożsame
z zapisami zwartej umowy. Dodał, że zwracał się z pytaniem do członków GKRPA czy jest im
znana kwestia zwartej umowy pomiędzy Wójtem a Firmą Lider. Nikt z członków komisji nie
wiedział o tej umowie.
Wójt dodał, że jest zaskoczony że członkowie GKRPA nie wiedzieli o powyższej umowie.
Nadmienił, że ten projekt uchwały wraz z załącznikiem, który ma zostać przyjęty przez Radę
na sesji nie jest wiążący z przedmiotową umową. Cele zawarte w Programie i w umowie są
zbieżne ale nie tożsame. W umowie są zapisane godziny, w których Pan Wawoczny pracuje, są
organizowane między innymi spotkania z osobami uzależnionymi, kontakty z lekarzami
psychologami, psychiatrami, prowadzona jest ewidencja, oraz sprawowany nadzór nad
działalnością wszystkich filii Świetlicy.

Radna Halina Rybarz - Adamik przedstawiła wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,
Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży dotyczący zwiększenia wynagrodzenia za udział
w posiedzeniach GKRP A:

- dla Przewodniczącego z 25%, na 35%
- dla Członków z 12% na 17%,

najniższego wynagrodzenia zasadniczego o którym mowa w ustawie z dnia 10 października
2002 r. o minimalnym wynagrodzeniu za pracę, /Dz. U. z 2002 r. Nr 200, poz. 1679/ i
ustalonego w oparciu o wydane najej podstawie akty wykonawcze - (zawarte w załączniku do
uchwały - "Programie" - "Zadania" punkt V)

Następnie Radny Józef Szawerna zawnioskował aby me podnosić wygrodzenia
Przewodniczącego i członków GKRP A.

Przewodniczący Rady poinformował, że podda pod głosowanie w/w wniosek Komisji
Oświaty ... jako poprawki do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2011.
Radca prawny zaproponował, aby oddzielnie przegłosować wynagrodzenie proponowane dla
Przewodniczącego, gdzie Komisja wnioskuje aby zwiększyć do 35%, natomiast oddzielnie dla
pozostałych członków, gdzie Komisja proponuje na 17%.
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Przewodniczący Rady poinformował, że przychyla się do propozycji radcy prawnego, a zatem
Rada dokona dwóch głosowań:
Glosowanie 1 - dotyczy zwiększenia wynagrodzenia przewodniczącego komisji na 35%

4 - głosy "za"
7 - głosów "przeciw"
4 - głosy "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że poprawka została przegłosowana i nie została przyjęta.
Głosowanie 2 - dotyczy zwiększenia wynagrodzenia członków komisji na 17%

5 - głosów "za"
5 - głosów "przeciw"
5 - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że poprawka została przegłosowana i nie została przyjęta.

Wójt przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały - w złączniku punkt VI. o następującej
treści: "Środkami budżetowymi uzyskanymi ze sprzedaży napojów alkoholowych dysponuje
Wójt Gminy" otrzyma nowe brzmienie: "VI. Środkami budżetowymi uzyskanymi z tytułu
opłat za wydanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych dysponuje Wójt Gminy."

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Sekretarz o odczytanie projektu uchwały
w sprawie przyjęcia gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2011
z uwzględnieniem przedstawionej autopoprawki przez Wójta. Rada nie wniosła uwag do treści
odczytanego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
1 - głos "wstrzymujący się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR 11/9/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 13 grudnia 2010 r.
w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2011 - stanowi
załqcznik do niniejszego protokołu.

e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Gaszowice na

rok 2011.

Przewodniczący Rady poinformował, że plan pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2011
stanowi załącznik do projektu uchwały.
Nadmienił, że każdy z radnych otrzymał projekt planu pracy Rady Gminy Gaszowice na 2011
rok, który omawiany był na posiedzeniach komisji. Następnie przedstawił poprawki, do
projektu Planu Pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2011.
Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś uwagi do przedstawionych poprawek bądź inne
propozycje zmian do Planu Pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2011. Nie wniesiono uwag.
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady
Gminy Gaszowice na rok 2011. Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała
została przyjęta w głosowaniu:
Glosowanie:

15 - głosów "za"
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o - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR 11110/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 13 grudnia 2010 r.
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2011 - stanowi załqcznik do
niniejszego protokołu.

Ad. 12.
Bieżące sprawy.
Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 30 grudnia 2010 roku
o godzinie 16.00 w sali Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach.
Podał do wiadomości Rady, że wpłynęło pismo Wojewody odnośnie złożenia oświadczenia
majątkowego Wójta i Przewodniczącego Rady.
Nadmienił, że druki oświadczeń majątkowych radni otrzymali na posiedzeniach komisji w dniu
10.12.2010 L Wypełnione formularze oświadczeń majątkowych (2 egzemplarze) należy złożyć
w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania na ręce Przewodniczącego Rady.

Ponadto Radny Marek Masarczyk zwrócił się do radcy prawnego o udzielenie informacji czy
jest konieczność złożenia przez radnych oświadczeń o prowadzonej działalności gospodarczej
i oświadczenia o umowach cywilno-prawnych zawartych przez małżonków, rodzeństwa,
zstępnych, wstępnych ...
Radca prawny mgr Zbigniew Pławecki poinformował, że radni otrzymają formularz
oświadczenia o prowadzonej działalności gospodarczej przez małżonków, rodzeństwa,
zstępnych, wstępnych i o umowach cywilno-prawnych. Oświadczenie to należy złożyć
w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, a zatem można będzie dołączyć je do głównego
oświadczenia określającego stan majątkowy. Radca prawny zaproponował, że gdyby radni
mieli jakieś wątpliwości z oświadczeniami majątkowymi, to należy złożyć je w formie
pisemnej w urzędzie gminy, a odpowiedź zostanie udzielona w możliwie krótkim czasie.

Przewodniczący Rady przedstawił pismo z dnia 26.11.2010 (wpłynęło do Urzędu Gminy
w dniu 30.11.2010 L) V-ce Prezesa Grupy Artystycznej KONAR adresowane do Wójta,
a skierowane do wiadomości Rady Gminy dotyczące nieodpłatnego udostępnienia
pomieszczenia znajdującego się w Ośrodku Kultury w Czernicy, aby realizować cele statutowe
stowarzyszenia oraz utworzyć małą galerię sztuki. Wójt poinformował, że pismo zostało
skierowane do Dyrektora Ośrodka Kultury i Rady Sołeckiej w Czernicy celem wyrażenia opinii
w tej sprawie.

Radny Józef Szawerna zabrał głos odnośnie wyjaśnienia spóźnienia radnej Barbary Watoła.
Zapytał dlaczego ma być zapisana godzina przyjścia tj. 15.50 skoro radna uzasadniła
spóźnienie tym, że miała wypadek czy kolizję w drodze na sesję. Zaznaczył, że w tym
wypadku należy to spóźnienie usprawiedliwić. Pani Skarbnik poinformowała, że tak Pan
Przewodniczący Rady stwierdził, że na sesję doszła radna Barbara Watoła - fakt ten winien
być odnotowany w protokole z obrad. Przewodniczący Rady zapytał czy to spóźnienie będzie
miało wpływ na wysokość wypłacanej diety. Pani Skarbnik dodała, iż w związku z tym, że
spóźnienie uznaje się za usprawiedliwione dieta zostanie wypłacona w pełnej wysokości.

Wójt zaproponował, iż w związku z niedomówieniami dotyczącymi udostępniania
dokumentów, aby zwracano się do Urzędu Gminy na piśmie o wydanie dokumentu. Radny
Marek Masarczyk zwrócił się do radcy prawnego czy trzeba zwracać się na piśmie o wydanie
dokumentu. Radca prawny odpowiedział, że ustawa o dostępie do informacji publicznej
wymaga wniosku. Wniosek ten może być również złożony do protokołu przy sporządzeniu
notatki, ale zasadą jest - spotyka się regulacje w różnych Urzędach - że z reguły jest ta forma
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pisemna wymagana. Są gotowe wzory formularzy o udostępnienie informacji publicznej. Nie
jest to forma dowolna, na pewno nie może to być forma ustna bez odzwierciedlenia bez
udokumentowania tego w aktach Urzędu. Sekretarz gminy poinformowała, że zostanie
zamieszczony wniosek o udostępnienie informacji publicznej na stronie internetowej Urzędu
gminy.

Wójt podał informacje w zakresie odpowiedzi na interpelacje:
- jeśli radny zwróci się na piśmie wtedy otrzyma odpowiedź w terminie 14 dni.
- jeśli radny zwróci się z pytaniem na sesji to otrzyma odpowiedź na jednej z kolejnych sesji.

Radny Mieczysław Szymik zwrócił się z pytaniem czy radni w tej kadencji będą nadal pełnili
dyżury w sali narad Urzędu Gminy Gaszowice. Przewodniczący Rady poinformował, że
kwestia ta była omawiana z Przewodniczącymi poszczególnych komisji, padła propozycja aby
dyżury były pełnione dwa razy w· miesiącu tj. w drugi i czwarty poniedziałek każdego
miesiąca. Zwrócił się do radnych aby się zastanowić nad terminami dyżurów i na kolejnej sesji
zostaną podane konkretne informacje w tym zakresie.

Ad. 13.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
1. Radna Halina Rybarz -Adamik zwróciła się do Wójta, aby zwrócił się do służb

odśnieżających aby chodnik w centrum Gaszowic tak jak dziś były zawsze odśnieżone przed
godzina kiedy dzieci idą do szkoły.

2. Radny Ryszard Jacek zawnioskował, aby przed godziną 8.00 był odśnieżony chodnik
przed Szkołą Podstawową w Czernicy.

3. Radny Jerzy Kawulok zapytał kto kieruje Ośrodkiem Kultury w Czernicy w związku
z tym, że Pani Dyrektor jest obecnie na zwolnieniu lekarskim. Sekretarz Gminy
poinformowała, że na czas zwolnienia chorobowego wszystkie prace przejął pracownik
administracyjny oraz główna księgowa tej jednostki. Nie ma potrzeby zatrudniania
dodatkowej osoby.

Na tym interpelacje zakończono.

Następnie głos zabrał Starosta Powiatu Rybnickiego - Pan Damian Mrowiec, który
pogratulował wyboru oraz przekazał świąteczne życzenia od całego Zarządu i Rady Powiatu
Rybnickiego.

Przewodniczący Rady złożył wszystkim świąteczne życzenia, pomyślności, zdrowia,
Błogosławieństwa Bożego oraz aby współpraca się faktycznie układała.

Wójt powiedział, iż nie będzie brał udziału w spotkaniu opłatkowym po sesji, a następnie
przekazał życzenia: aby te święta były spokojne, zdrowe, aby panował w rodzinach pokój
a Nasza Gmina była gminą spokojną, aby w dalszym ciągu dobrze się rozwijała.

Ad.14.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady
Gaszowice.

po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy

Protokołowała
I-I Anna Zimny

PRZEWIOlliCZĄCY RADY~~-
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